
                                              Zápisnica
napísaná z  2  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sudince, konané dňa 
25.06.2021 na Obecnom úrade v Sudinciach

Prítomní: starostka obce ,poslanci obecného zastupiteľstva – podľa priloženej    
prezenčnej listiny

Program: doložený ku zápisnici

                                              R O K O V A N I E

                                               Bod č. 1
                                     Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Daniela Šinková, 
ktorá  privítala prítomných poslancov .Konštatovala ,že je prítomných  5 
poslancov, poslanecký zbor je uznášania schopný.

      Bod č.2 
                            Schválenie programu zasadnutia

Starostka obce oboznámila prítomných s programom rokovania obecného 
zastupiteľstva a následne bol aj  schválený.
Poslanci OZ  program zasadnutia  schválili v pomere za 5/ proti 0/zdržal sa 
0.          

Bod č. 3
                Určenie   overovateľov zápisnice  a zapisovateľa

Za zapisovateľa zasadnutia je určená : p. Daniela Šinková ,starostka obce 
Sudince, za overovateľov zápisnice poslanci Marcel Kuzma  a Ján CHovanec.
Starostka obce informovala prítomných ,že všetky úlohy vyplývajúce z uznesení
obecného zastupiteľstva boli splnené.
                

Bod č.4
Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Sudince

Stanovisko k záverečnému účtu predniesla hlavná kontrolórka Ing. Marcela 
Benčoková. Informovala prítomných ohľadom plnenia rozpočtu, prímov, 
čerpania výdavkov a zhrnula výsledok hospodárenia za rok 2020.Návrh 
záverečného účtu je spracovaný v súlade so všeobecnými záväznými právnymi 
predpismi .Návrh záverečného účtu bol zverejnený v obci spôsobom obvyklým 



v stanovenej lehote. Hlavná kontrolórka obce v závere odporučila záverečný 
účet obce Sudince schváliť ako aj celoročné hospodárenie bez výhrad.
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky 
a stanovisko k záverečnému účtu za rok 2020.
 
                                                 Bod č. 5
            Schválenie záverečného účtu obce Sudince za rok 2020

Záverečný účet obce Sudince za rok 2020 predniesla ekonómka obce p . 
Gombalová .Záverečný účet obce ako aj stanovisko hlavnej kontrolórky je 
doložené pri zápisnici.
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce Sudince a celoročné 
hospodárenie bez výhrad v pomere za 5/proti 0/zdržal sa 0.

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 312,77 eur v pomere 
za5/proti 0/zdržal sa 0.

                                                 Bod č.6
                          Plán kontrolnej činnosti na rok 2020

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2 polrok 2021 predniesla 
kontrolórka obce Ing .Marcela Benčoková .Zamerala sa na kontrolnú činnosť, 
plnenie úloh hlavnej kontrolórky a ďalšiu činnosť zo strany kontrolórky obce 
Sudince čo  vyplýva z jej funkcie.

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na 2 polrok 2021 
v pomere za5/proti 0/zdržal sa 0.

                                                 Bod č.7
                                                  Rôzne

Poslanec M Kuzma navrhol aby sa vybavil báger a dala sa vyrovnať cesta ponad
humná popri pivniciach. Starostka sa informovala o využívaní tej cesty  
a navrhla keď bude čas a financie ,že sa to môže realizovať.
Poslanec M. Kuzma zatiaľ informačne nie písomne požiadal o odkúpenie 
pozemku pre syna Andreja ,jedná sa o pozemok medzi p .Jankovičom a ich 
humnom /ulička/.Poslanci to hneď aj zamietli.
Poslanec M .Kuzma navrhol vyčistiť studničku pod konopiskami ,vodárňou ,že 
sa na to aj s dobrovoľníkmi podujme ,starostka sa vyjadrila ,že obec preplatí 
materiál.



Starostka  vyzvala DHZO chlapov ,že si treba povyberať tovar čo sa bude 
kupovať z dotácie a Že treba tiež upresniť termín VČS, bolo navrhnuté na jeseň.
Starostka informovala  ohľadom križovatky ,že prebieha výberové konanie na 
realizáciu zákazky ,do konca roka by mala byť urobená. Starostke obce bolo 
navrhnuté zrušiť hodiny v bývalom obchode a nahlásiť poruchy elektrárne  na 
vypílenie orecha v cintoríne .Starostka  oslovila obecnú poriadkovú 
komisiu/CHovanec, Kuzma, Markovič/aby išli upozorniť Ladislava Didiho za 
voľne pobehujúce psi, nakoľko je jediný neprispôsobivý občan v dedine a nedá 
si povedať ,nereaguje na opakované upozornenia aby si psi držal doma. Ďalej 
informovala o krátení nenávratného finančného príspevku podanú cez MAS 
Zlatá cesta na opravu kultúrneho domu o 802,59 eur, ktorú už máme schválenú 
25 151,93 eur, čerpať sa bude po podpísaní zmluvy s PPA v Nitre. Starostka 
požiadala poslancov aby sa zúčastnili brigády pri maľovaní dverí na kostole , 
farba bude zakúpená z cirkevných financií a tiež pri osadení schodov na javisko.
Poslanci OZ sa dohodli ,že sa finančne poskladajú na prenosnú klietku na 
odchyt túlavých psov .

Bod č.7
Záver

 
V závere starostka obce poďakovala prítomným za  ich účasť  a ukončila  
zasadnutie.

Overovatelia zápisnice:    Marcel Kuzma               ----------------------------
                                     
                                          Ján CHovanec                ----------------------------
   

Daniela Šinková
starostka obce

Zapísala : Daniela Šinková dňa 25.06.2021
Prílohy : 3 strany zápisnice ,uznesenie 2/2021 ,prezenčná listina, pozvánka , 
stanovisko hlavnej kontrolórky ,plán kontrolnej činnosti ,rozpočet


